
     Glumsø d. 16. august 2015 

 

Kære Trafikudvalg 

Det er med megen underen, at politikere, embedsmænd fortsat holder fast i, at der skal kostes unødige 

ressourcer på at øge togenes hastighed fra 160 km/h til 200 km/h på strækningen fra Ringsted og sydpå, 

når Femernforbindelsen indvies. 

Hvem har gavn af denne forøgelse af hastigheden? Gennemgående tog København-Hamborg/Berlin, en 

mindre transporttid på 1-2 minutter. 

Hvem har ikke gavn af denne hastighedsforøgelse? 60 godstog i døgnet, lokale rejsende, pendlere, borgere 

der må lægges til last for diverse sporomlægninger. Hastigheden gennem Ringsted, Næstved og 

Vordingborg kommer i øvrigt ikke op på 200 km/h. 

Det er mit indtryk, at både embedsmænd og politikere er bange for at tabe ansigt ved at lytte til 

befolkningen og besinde sig.  

Venligst 

Og go´ tur til Glumsø, i tog 

Bent Nielsen 
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